
Referat FAU-møte Skei skule 
 
Dato:   21.03.2024 

Tid:   Kl. 18.00 – 20.00 

Stad:   Personalrom ungdomsskulen 

Til stades: Annette Dale Natås (rektor), Sonja Anita Grøneng, Camilla Øvrebø, 
Marte Hundvebakke, Rigmor Heggheim, Anne Leknes Gryte, Helene 
Hauge, Siv Mari Sunde, Ellen Bijsterbosch 

Fråfall:  Hilde Losnegård, Reidun Sofie Myklebust, Solfrid Trå  

—-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Saker: 

- Saker i høve årshjul v/rektor 

o skuleruta 24/25; rektor viste skulerute for 24/25, som er likt for vidaregåande 

skuler 

o revisjon ordensreglement; Frå 01.08.2024 gjelder den nye opplæringslova. For å 

samkjøre endringar som skal gjennomføres då med ev. andre endringar venter 

Skei skule med å revidere ordensreglement til etter den nye opplæringslova er 

gjeldande. 

Det er likevel nokre punkt som må presiserast i vår 2024. Det gjelder bl.a. reglar 

for mobilbruk som skal følgje dei nasjonale retningslinjer som har kommet. 
Reglane for bruk av smartklokker skal også oppdaterast. Rektor kjem med 

forslag til endring i neste møte som skal vere et kombinert FAU/SMU-møte. 

 
- Neste FAU-møte; Rektor kallar inn til et kombinert FAU/SMU-møte på slutten av april 

der vi skal gå gjennom bl.a. vernerunde, slik at FAU kan bidra med innspel til 

økonomiplan. 

 

- Breimstafett; Rektor sendet ut info om Breimstafett til klassekontakt i 1.-4.klasse. 

 

- Uteområdet SFO; Det er mange barn som bruker SFO. Derfor er det høgst aktuell å 
utvide uteområdet til barneskulen (vurdere tilrettelegging uteområdet / mer bruk av 

skogen) 

 

- Gjennomgang skuleportret Skei skule; vi har gått gjennom dokumentet som Sunnfjord 

kommune har laga. Merknader / innspel til dokumentet frå FAU blir sendt til kommune i 

veke 12.  
 

- Ungdomsklubb Skei; Camilla har informert om status: 
o Det går framover med planlegging. Det er planlagt en prøveopning i vår. 
o Kommunestyret har gjort et positiv vedtak i dag (opna opp for en 16% stilling til 

en miljøarbeider til ungdomsklubben og en 20% til en veileder) 



o Det blir vurdert å invitere elevene i 1. klasse i vidaregåande i tillegg til 
ungdomsskule elever. 

 

- Ymse 
o Vindu i 7.klasse; Det er et vindu i 7.klasse som ikkje kunne åpnes. Rektor sjekkar 

status med vaktmeisteren. 
o Reinhald i garderobe gymsal; Det har kommet inn klager om dårleg reinhald i 

garderobane ved gymsalen. Ifølge rektor blir garderobane vasket 1x for dagen. 
Men hun har ikkje fullt oversikt over tildelte timer osv. Reinhaldarar har en egen 

avdeling/avdelingsleiar som styrer reinhald i alle kommunale bygg. Rektor 

vidareformidlar klagene til reinhaldsleiar i Sunnfjord kommune. 
 
 
Referent: Ellen Bijsterbosch – van Hal 
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